

(K483)生涯規劃與職業教育	1								1	
(M590)教育策展企畫與實踐	2								2	
(M591)智慧教室應用與實踐	2								2	
(M592)多媒體與新興科技專題	2								2	
專業必修學分合計	61 學分									
必修學分總計	93 學分									
最低畢業學分數	128 學分									
其他修業規定										
教育學系自訂	公益服務/服務學習 100 小時 註：本校規定之「服務學習」課程可列入併計。									
服務學習	參與服務學習，依本校「服務學習實施辦法」辦理，詳細資訊請參考綜合業務組網頁。 https://cur.pccu.edu.tw/									
全球競爭力檢定	通過全球競爭力檢定，依本校「大學部學生全球競爭力檢定實施辦法」辦理，詳細資訊請參考教務組網頁。 https://reg.pccu.edu.tw/									
倫理課程	參與「職業倫理」、「中華文化專題」，依本校「職業倫理教育實施要點」及「中華文化專題講座實施要點」辦理，詳細資訊請參考綜合業務組網頁。 https://cur.pccu.edu.tw/									
全人學習護照	參與全人學習護照各項學習活動達認證標準，依本校「全人學習護照實施辦法」辦理，詳細資訊請參考課外活動組網頁。 https://activity.pccu.edu.tw/									

Chinese Culture University, Required Courses List, Department of Education

Effective for Students Enrolled in and from the 2024 Academic Year

Categories for Compulsory Courses	Course Title	Credit Hours	1st Year		2nd Year		3rd Year		4th Year		Remark
			1st semester (Sep)	2nd semester (Feb)	1st semester (Sep)	2nd semester (Feb)	1st semester (Sep)	2nd semester (Feb)	1st semester (Sep)	2nd semester (Feb)	
Required Courses											
General Required Courses	CHINESE	4	2	2							
	FOREIGN LANGUAGE READING AND CONVERSATION(1)	3	1.5	1.5							Choose 1 of 5 Courses
	FOREIGN LANGUAGE READING AND CONVERSATION(2)	3			1.5	1.5					
	INTERDISCIPLINARY PROGRAM	12			6	6					
	ART AND HUMANITIES	2									
	SOCIAL SCIENCES	4	4	4	2						
	NATURAL SCIENCES AND MATHEMATICS	4									
Common Courses	PHYSICAL EDUCATION	0	0	0	0	0					
	ALL-OUT DEFENSE EDUCATION	0	0								
	MILITARY TRAINING										
Total General and Common		32	7.5	7.5	9.5	7.5					
Required Courses by College	(2113) MENTAL HEALTH	2	2								
Required Courses by Department	(2105) INTRODUCTION ON EDUCATION	2	2								
	(i209) INTRODUCTION TO DIGITAL INFORMATION	2	2								
	(M582) FUTURE LEARNING AND ARTIFICIAL INTELLIGENCE	2		2							
	(M583) MULTIMEDIA WEB PROGRAMMING	2		2							
	(M584) INTRODUCTION TO DIGITAL MULTIMEDIA GAMING	2		2							
	(4941) EDUCATIONAL SOCIOLOGY	2			2						
	(4940) EDUCATIONAL PSYCHOLOGY	2			2						
	(4938) PRINCIPLE OF INSTRUCTION	2			2						
	(4946) CLASS MANAGEMENT	2			2						
	(K466) INSTRUCTIONAL TECHNOLOGY AND APPLICATION	2			2						
(5898) PRINCIPLE AND PRACTICE OF GUIDANCE	2			2							

Graduate Credits	128
Other provisions of graduate requirements :	
Requirements of the Department of Education	At least 100 hours of Public Service or Service Learning Note: "Service Learning" courses specified by the university can be included and counted towards the requirement.
Service Learning	Participation in service learning shall be conducted in accordance with the 'Implementation Measures for Service Learning' of the university. For detailed information, please refer to the website of the Curriculum Section at http://cur.pccu.edu.tw/ezfiles/7/1007/img/166/HL04.pdf
Global competitiveness	Passing the "Implementation Measures for the Global Competitiveness Assessment of University Students" is mandatory for graduation. Visit the website of the Registration Section for more information.
Professional Ethics/ Special Topics in Chinese Culture	According to the university's 'Implementation Guidelines for Professional Ethics Education' and 'Implementation Guidelines for Chinese Culture Topics Lectures,' students are required to participate in two-semester courses: 'Professional Ethics' and 'Chinese Culture Topics.' For detailed information, please refer to the website of the Curriculum Section: http://cur.pccu.edu.tw/ezfiles/7/1007/img/166/HL30.pdf ."
Whole Person Learning Passport	To fulfill the Whole Person Learning Passport requirements, students must actively participate in various learning activities. These activities are organized in accordance with our university's guidelines for the Whole Person Learning Passport. For more detailed information, please visit the website of the Extracurricular Activities Section at https://activity.pccu.edu.tw/ ."